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La şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de 14 
februarie 2022 au fost prezenţi 22 de consilieri din 23 în funcţie. A absentat domnul consilier Ioan 
Costea. Doamna consilier Antoanela-Luciana Naaji şi-a exprimat votul prin mijloace electronice, 
respectiv prin platforma on-line de videoconferinţă Join Zoom Meeting. 

Şedinţa a început la ora 15,00 şi s-a încheiat la ora 16,20. 
Şedinţa a fost condusă de către domnul consilier Cristian GALEA. 
Au participat: din partea executivului: dl. primar Călin Bibarţ, dl. viceprimar Lazăr Faur, 

domnul viceprimar Ilie Cheşa, dl. Sorin Contraş – delegat Secretar General al Municipiului Arad 
(conform Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad nr. 296/08.02.2022), dl. Bogdan Boca, 
administrator public, dna Olimpia Stoica, director executiv al Direcţiei Economice, dna Elena 
Portaru, director executiv al Direcţiei Tehnice, dna Liliana Florea, director executiv al Direcţiei 
Edilitare, dl. Ştefan Szuchaszki – director executiv al Direcţiei Patrimoniu, dna Claudia Macra, 
director executiv al Direcţiei Comunicare, dl. Adrian Toma, director general, Direcţia Generală 
Poliţia Locală Arad, dl. Pavel Neamţiu, director executiv al Direcţiei Venituri, dna Stelica Şerban, 
consilier juridic, Direcţia Venituri, dl. Corneliu Neamţiu, consilier, Compartiment Guvernanţă 
Corporativă, dna Lucia Giurgiu, şef serviciu, Serviciul Investiţii, dna Andreea Stoica, consilier 
juridic, Serviciul Resurse Umane, dna Monica Joldea, şef serviciu, Serviciul Cadastru şi Date 
Urbane,  dna Claudia Ardelean, consilier juridic, Serviciul Evidență și Administrare Domeniul 
Public, dl. Ioan Bătrân, consilier, Compartimentul Administraţia Şcolilor, dl. Varjasi Kristian, 
referent, Cabinet Primar, dl. Denis Bot, consilier, Cabinet Primar, dl. Răzvan Vermeşan, inspector 
de specialitate, Cabinet Viceprimar, dna Sandra Dinulescu, director executiv, Direcţia Construcții 
și Dezvoltare Urbană  şi Protejare Monumente, dl. Ervin Ivanov, consilier, Serviciul Dezvoltare 
Urbană şi Protejare Monumente, dna Ioana Nicoară, consilier în cadrul aceluiaşi serviciu, dl. 
Răzvan Săvan, consilier, Serviciul Dezvoltare Urbană şi Protejare Monumente, dna Ralu Cotrău, 
consilier Compartimentul Relaţii Mass-Media, dna Consuela Avram, şef serviciu, Serviciul Relații 
Externe, Protocol Instituțional, dna Emilia Solya, consilier, Serviciul Relații Externe, Protocol 
Instituțional, dna Doris Micu, consilier, Compartiment Asistenţă Juridică şi Tehnică, dl. Marinel 
Blaj, referent, Cabinet Primar, dl. Adrian Barbeş, referent, Cabinet Primar, dl. Alexandru Popa, 
referent, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Florin Maruşca, consilier, Serviciul Relații 
Externe, Protocol Instituțional, dna Monica Czibrik, şef serviciu, Serviciul Administraţie Publică 
Locală, dna Florentina Stana, consilier juridic, dna Ana Maria Ciobotariu, consilier juridic, dl. 
Emanuel Cotuna - consilier juridic, dl. Vlad Baciu, consilier juridic, dna Carmen Popa, consilier 
în cadrul aceluiaşi serviciu.  

Alţi participanţi:  
- reprezentanți ai agenţilor economici şi instituţiilor culturale de sub autoritatea Consiliului Local 
al Municipiului Arad: dna Lucia Bulboacă, șef serviciu – Serviciul Public de Interes Local “Direcția 
de Asistență Socială Arad”, dl. Bogdan Costea, Manager, Teatrul  Clasic“Ioan Slavici” Arad, dl. 
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Doru Orban, Manager, Filarmonica Arad, dna Daniela Pădurean-Andreica, director executiv al 
Centrului Municipal de Cultură Arad, dl. Claudiu Godja, director general al SC Compania de 
Transport Public Arad SA Arad, dl. Stelian Nistor, director general SC TOP SA Arad;  
- alţi participanți: dl. Trif Raul, invitat, dna Ursachi Daniela, reprezentant - SC  “Tara Plan” SRL, 
dl. Faur Nick, şofer SC Compania de Transport Public Arad SA, dna Ţolea Oana, consilier juridic, 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul 
Arad, dna Albotă Oana, economist, Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deșeurilor Județul Arad;   
- presa: Diana Duţu – „Aradon” şi „Jurnal Arădean”, Raluca Medeleanu – „Special Arad”, Tomas 
Gagyi - „Special Arad.ro”, Ciprian Vlad Sârb – „Arădeanul.Info”, Claudia Gavra – „Arq”, Ciprian 
Petcuţ – „Arădeanul.info”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, 
prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 08.02.2022, 
a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad nr. 298/08.02.2022, prin comunicarea tuturor 
reprezentanţilor mass-media acreditaţi a convocatorului, cuprinzând data, ora, locul şedinţei, 
ordinea de zi şi documentele înscrise pe ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate 
dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii din 
executiv, societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au primit documentele şedinţei, 
avizele comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în ziua de 
08.02.2022, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, precum şi 
ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 08.02.2022, 
în format electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, funcţionarilor publici 
implicaţi, presei ş.a. 

 
În cadrul acestei şedinţe am consemnat următoarele:  

Dl. primar: - Trecem la şedinţa ordinară a acestei luni. Faţă de ordinea de zi pe care o aveţi, aş 
avea rugămintea, a primit toată lumea sintezele? Că văd că…, spune dacă lipseşte cuiva, că-ţi 
aduce! Îţi lipseşte ţie? Uite, domnul Buruc. Trei? Ok. Vi le aduc. Trei sinteze! Bun. Voi propune 
plenului suplimentarea ordinii de zi cu primul punct, să-i zicem, aveţi trecut cu 0, ca să nu 
încurcăm toată numerotarea, acel proiect de hotărâre, care a fost în comisii vineri, a trebuit să 
aşteptăm şedinţa de Consiliu Judeţean pentru imobilele care trec de la municipiu la Consiliul 
Judeţean, fiind singura posibilitate legală pe actualele prevederi din Codul Administrativ, ca ele 
să rămână în continuare în administrarea spitalului. Este o scăpare şi o greşeală în Codul 
Administrativ, care a fost schimbat acum un an şi ceva, expiră contractul municipalităţii cu spitalul 
şi noi ne mai având acest drept legal, de a le da în continuare spitalului, s-a găsit această soluţie 
juridică, de trecere către Consiliul Judeţean şi apoi Consiliul Judeţean având în subordine în 
structură şi spitalul, să le dea spitalului exact cum este. Practic, se păstrează actuala formulă. 
Suplimentar ne-au solicitat şi sprijin financiar în continuare şi chiar dacă nu este uşor pe bugetul 
nostru, am spus că, în principiu, suntem de acord, pentru că şi până acum noi finanţam sănătatea 
în oraş. De aceea, faţă de prezenta ordine de zi, eu vă supun votului dumneavoastră 
suplimentarea cu Proiectul de hotărâre nr. 88/2022 privind trecerea unor imobile din proprietatea 
publică a Municipiului Arad în proprietatea publică a judeţului Arad – iniţiativa primarului. Supun 
la vot 

Cine este pentru? Unanimitate – 22 consilieri prezenţi. 
Dl. primar: - Dacă faţă de actuala ordine de zi mai sunt propuneri? Atunci supun votului 
dumneavoastră întreaga ordine de zi a şedinţei ordinare, cu suplimentarea de care am vorbit -  
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Ordine de zi: 

 

0. Proiect de hotărâre nr. 88/2022 privind trecerea unor imobile din proprietatea publică a 
Municipiului Arad în proprietatea publică a judeţului Arad – initiativa primarului (introdus 
suplimentar). 

1. Proiect de hotărâre nr. 23/2022 privind neexercitarea dreptului de preempțiune cu privire la 
achiziționarea apartamentului nr. 3, situat în Arad, Str. Ghiba Birta nr. 18, et. I – inițiativa 
primarului. 

2. Proiect de hotărâre nr. 26/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 
achiziționarea apartamentului nr. 13, situat în Arad, B-dul Vasile Milea nr. 1, sc. IV, corp A, 
mansardă – inițiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre nr. 29/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 

achiziționarea apartamentului nr. 5, situat în Arad, Str. Episcopiei, nr. 46, etaj. II, corp A – 

inițiativa primarului. 

4. Proiect de hotărâre nr. 38/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 

achiziționarea apartamentului nr. 21, situat în Arad, B-dul Revoluției, nr. 92, mansardă  – 

inițiativa primarului. 

5. Proiect de hotărâre nr. 39/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 

achiziționarea apartamentului nr. 7, situat în Arad, B-dul Revoluției, nr. 29, etaj I  – inițiativa 

primarului. 

6. Proiect de hotărâre nr. 45/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 

achiziționarea apartamentului nr. 11, situat în Arad, B-dul Revoluției, nr. 90, scara A  – 

inițiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre nr. 46/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 

achiziționarea apartamentului nr. 10, situat în Arad, B-dul Revoluției nr. 90, scara A – 

inițiativa primarului. 

8. Proiect de hotărâre nr. 47/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire la 

achiziționarea apartamentului nr. 11, situat în Arad, str. O. Goga, nr. 3, etaj I  – inițiativa 

primarului. 

9. Proiect de hotărâre nr. 72/2022 cu privire la respingerea plângerii prealabile formulate 

împotriva Hotărârii nr. 335/2021 adoptată de Consiliul Local al Municipiului Arad privind 

modificarea suprafeţei terenului situat în Municipiul Arad înscris în CF nr. 316205 Arad şi 

actualizarea datelor cadastrale şi atestarea apartenenței la proprietatea privată a 

Municipiului Arad a unor imobile– inițiativa primarului 

10. Proiect de hotărâre nr. 32/2022 cu privire la respingerea plângerii prealabile formulate 

împotriva Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 565/2021 privind trecerea unui 

imobil – teren din domeniul privat al Municipiului Arad în domeniul public al acestuia – 

inițiativa primarului. 

11. Proiect de hotărâre nr. 54/2022 privind încetarea concesiunii acordată conform Anexei nr. 

10 și a Actului adițional nr. 3/14.06.2007 la Contractul de concesionare nr. 7 din 29.08.2001 

– inițiativa primarului. 
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12. Proiect de hotărâre nr. 64/2022 privind modificarea și completarea inventarului bunurilor 

care alcătuiesc domeniul public al Municipiului Arad – inițiativa primarului. 

13. Proiect de hotărâre nr. 78/2022 pentru aprobarea Actului Adițional nr. 6  la Contractul de 

delegare a gestiunii serviciului public privind administrarea, întreținerea și exploatarea 

zonelor de parcare cu plată din Municipiul Arad, a parcărilor de reședință și ridicări vehicule 

nr. 75.323/2019, încheiat între Municipiul Arad și SC RECONS SA– inițiativa primarului 

14. Proiect de hotărâre nr. 79/2022 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a spațiului 

în suprafață de 745,23 mp din Clădirea Internat P+7Ep, situată în Arad, Piața Academician 

Caius Iacob, nr. 1, proprietate publică a Municipiului Arad – inițiativa primarului. 

15. Proiect de hotărâre nr. 80/2022 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a Clădirii 

Internat, în regim de înălțime P+3E+Sp CAD 359402-C1 cu suprafață construită la sol de 

1.440 mp si teren aferent în suprafață de 2300 mp, situate în Arad, str. Labirint, nr. 6, 

proprietate publică a Municipiului Arad – inițiativa primarului. 

16. Proiect de hotărâre nr. 40/2022 privind modificarea suprafeței de teren situat în Municipiul 

Arad, Str. Semenicului nr. 28A, înscris în CF 315865 Arad – inițiativa primarului. 

17. Proiect de hotărâre nr. 41/2022 privind aprobarea documentației cadastrale de prima 

înscriere în domeniul public al Municipiului Arad, a imobilului aferent Cimitirul Bujac, situat 

în Zona str. Dimitrie Țichindeal – inițiativa primarului. 

18. Proiect de hotărâre nr. 43/2022 privind sistarea apartamentării și modificarea suprafeței de 

teren situat în Municipiul Arad, str. Posada nr. 18, înscris în CF nr. 305034 Arad– inițiativa 

primarului. 

19. Proiect de hotărâre nr. 58/2022 privind modificarea suprafeței de teren situat în Municipiul 

Arad, Str. Frumoasă, nr. 14 înscris în CF nr. 313466 Arad – inițiativa primarului. 

20. Proiect de hotărâre nr. 59/2022 privind modificarea suprafeței de teren situat în Municipiul 

Arad, Str. Lalelelor, nr. 21 înscris în CF nr. 310252 Arad – inițiativa primarului. 

21. Proiect de hotărâre nr. 67/2022 privind alipirea unor imobile situate în Municipiul Arad, str. 

Rândunicii, înscrise în CF nr. 339986 Arad și CF nr. 359183 Arad – inițiativa primarului. 

22. Proiect de hotărâre nr. 30/2022 cu privire la modificarea statului de funcții al aparatului de 

specialitate al Primarului Municipiului Arad – inițiativa primarului. 

23. Proiect de hotărâre nr. 34/2022 privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ 

de stat și particular preuniversitar din Municipiul Arad pentru anul școlar 2022-2023 – 

inițiativa primarului. 

24. Proiect de hotărâre nr. 584/2021 privind aprobarea ajustării tarifelor pentru serviciile 

prestate de SC Tîrguri Oboare și Piețe SA Arad – inițiativa primarului. 

25. Proiect de hotărâre nr. 634/2021 privind modificarea tarifelor pentru utilizarea zonei de 

agrement Patinoarul Municipal Arad  – inițiativa primarului. 
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26. Proiect de hotărâre nr. 31/2022 privind modificarea Contractului de delegare a gestiunii 

serviciului public de alimentare cu energie termică în sistem centralizat în Municipiul Arad 

nr. 77559/22.10.2018 – inițiativa primarului. 

27. Proiect de hotărâre nr. 44/2022 privind aprobarea plății cotizațiilor aferente anului 2022 către 

unele asociații și organisme la care Municipiul Arad deține calitatea de membru – inițiativa 

primarului. 

28. Proiect de hotărâre nr. 37/2022 cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 354/2021 privind aprobarea componenței Comisiei de Sistematizare a 

Circulației în Municipiul Arad și a regulamentului de funcționare a acesteia – inițiativa 

primarului. 

29. Proiect de hotărâre nr. 51/2022 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Arad în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de Transport Public Arad privind modificarea Statutului Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad– inițiativa primarului. 

30. Proiect de hotărâre nr. 52/2022 privind acordarea unui mandat reprezentantului Municipiului 

Arad în Adunarea Generală a Asociaților pentru aprobarea cotizației pe anul 2022 către 

Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul 

Arad – inițiativa primarului. 

31. Proiect de hotărâre nr. 60/2022 privind aprobarea încheierii Actului adițional nr. 20 la 

Contractul de concesiune nr. 6.863/25.07.2002 încheiat între Municipiul Arad și S.C. FCC 

Environment România S.R.L. – inițiativa primarului. 

32. Proiect de hotărâre nr. 65/2022 privind aprobarea modelului de formular pentru procesul-

verbal de constatare și sancționare a contravențiilor săvârșite asupra sistemelor de 

alimentare cu apă și de canalizare și în legătură cu bunurile aferente acestora propus de 

S.C. Compania de Apă Arad S.A și punerea la dispoziția agenților constatatori desemnați 

prin Decizia nr.671/01.04.2021 a legitimațiilor necesare în exercitarea atribuțiilor de 

constatare și control– inițiativa primarului. 

33. Proiect de hotărâre nr. 33/2022 privind  modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Arad nr. 370/2015 privind stabilirea criteriilor de zonare și încadrarea 

străzilor situate în municipiul Arad în zonele de impozitare delimitate - inițiativa primarului. 

34. Proiect de hotărâre nr. 641/2021 privind atribuirea de denumire de stradă în municipiul Arad, 

în interiorul cartierului Aradul Nou - inițiativa primarului 

35. Proiect de hotărâre nr. 645/2021 privind aprobarea documentației de urbanism Plan 

Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU): „Întocmire P.U.Z. și R.L.U 

– Ansamblu locuințe individuale - Rusco", intravilan C.F. nr. 329193, nr. 355734, nr. 329820, 

nr. 344071, nr. 329826, nr. 327963 – Arad, mun. Arad, jud. Arad, S.C. Rusco International  

S.R.L. - inițiativa primarului 

36. Proiect de hotărâre nr. 66/2022 privind stabilirea costului mediu anual  de întreținere, a 

contribuției de întreținere datorată de beneficiarii și/sau de susținătorii legali ai acestora din 
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Centrul de Îngrijire pentru Persoane Vârstnice pe anul 2022 şi a categoriilor de venituri luate 

în calcul la stabilirea venitului lunar pe membru de familie – inițiativa primarului. 

37. Proiect de hotărâre nr. 77/2022 privind aprobarea acordării în avans a ajutorului cu titlu de 

subvenții pentru acoperirea diferenței de preț și tarif la energia termică livrată populației 

către S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad – inițiativa primarului. 

38. Proiect de hotărâre nr. 48/2022 privind repartizarea excedentului bugetar al municipiului 

Arad – inițiativa primarului. 

39. Proiect de hotărâre nr. 49/2022 privind adoptarea Bugetului General de Venituri și Cheltuieli 

al municipiului Arad pentru anul 2022 – inițiativa primarului. 

40. Proiect de hotărâre nr. 70/2022 privind constituirea Comisiei de evaluare a managementului 

la Filarmonica Arad, a Comisiei de soluționare a contestațiilor, precum și a secretariatului 

comisiilor, în vederea evaluării managementului aferent anului 2021– inițiativa primarului 

41. Proiect de hotărâre nr. 69/2022 privind constituirea Comisiei de evaluare a managementului 

la Teatrul Clasic “Ioan Slavici” Arad, a Comisiei de soluționare a contestațiilor, precum și a 

secretariatului comisiilor, în vederea evaluării managementului aferent anului 2021– 

inițiativa primarului. 

42. Proiect de hotărâre nr. 56/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței 

publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 28 decembrie 2021 – 

inițiativa primarului. 

43. Proiect de hotărâre nr. 57/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței 

publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 17 decembrie 2021 – 

inițiativa primarului. 

44. Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al 

Municipiului Arad. 

45. Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Cine este pentru? Unanimitate – 22 consilieri prezenţi.  
 S-a adoptat Hotărârea nr. 53 a Consiliului Local al Municipiului Arad.  
Dl. primar: - Unanimitate. Mulţumesc frumos. Domnule preşedinte, vă rog! 
Dl. Galea C: - Mulţumesc.  

0 
Proiect de hotărâre nr. 88/2022 privind trecerea unor imobile din proprietatea publică a 

Municipiului Arad în proprietatea publică a judeţului Arad 
 – iniţiativa primarului 

Dl. Galea C: -  Supun la vot.  
Dna Săbău D: - Am un amendament! 
Dl. Galea C: - În regulă! Vă rog! 
Dna Săbău D: - Articolul 1 se modifică şi va avea următorul conţinut: „Se aprobă cererea 
Consiliului Judeţean Arad, exprimată prin Hotărârea nr. 49/2022 privind solicitarea de trecere a 
unor imobile din proprietatea publică a Municipiului Arad în proprietatea publică a judeţului Arad, 
imobile identificate conform Anexei nr. 1 la prezenta hotărâre, pentru o perioadă de 10 ani”, este 
expresia introdusă „pentru o perioadă de 10 ani”.  
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Dl. primar: - Dacă-mi permiteţi – aţi văzut undeva, în  Codul Administrativ sau în vreo lege, să 
dai ceva pe perioadă determinată ? Asta se dă la închiriere, concesiune, nu la trecerea din 
proprietatea municipiului în proprietatea judeţului! 
Dna Săbău D: - Cetatea Aradului ! 
Dl. primar: - Eu înţeleg demersul pe care dumneavoastră îl spuneţi... 
Dna Săbău A: - În municipiu am mai avut imobile, care au fost pierdute, au fost date Consiliului 
Judeţean şi au fost pierdute! Să nu uităm de terenul de la Polivalentă!  
Dl. primar: - Dacă-mi permiteţi, să nu vorbim unul peste altul, că eu v-am ascultat cu atenţie 
când aţi citit, că am văzut amendamentul dumneavoastră înainte de şedinţă şi vă daţi seama că 
încerc să întreb întotdeauna,  înainte de a vorbi. Eu nu vorbesc de câştiguri sau pierderi, eu v-
am întrebat dacă ne spuneţi şi cadrul legal prin care poţi să treci din publicul unei unităţi 
administrativ teritoriale  în publicul altei unităţi administrativ teritoriale, condiţionat? Nu există!   
Dna Săbău D: - Cetatea Aradului cum se poate? 
Dl. primar: - Cetatea Aradului nu este condiţionată de un interval de ani, de timp! Şi vă dau C.F.- 
ul astăzi, ca să vedeţi că este proprietar municipiul  Arad sută la sută, azi, scos dimineaţă, de la 
cald!  
Dna Săbău D: - Deci, doar azi dimineaţă! 
Dl. primar: - Azi dimineaţă am scos C.F.–ul! Nu vreau să intru într-o polemică cu dumneavoastră. 
Eu v-am sesizat doar un lucru de legalitate. Ceea ce spuneţi dumneavoastră ar da o siguranţă 
municipalităţii că, nu că se pierde, că nu pleacă din oraş aceste clădiri!  
Dna Săbău D: - Doar se schimbă proprietarul ! 
Dl. primar: - Nu avem cadrul legal, dar ca să nu intru peste domnul secretar, dacă dânsul spune 
că se poate supune la vot, se supune la vot şi amendamentul dumneavoastră, dar eu vă spun 
că nu există cadru legal să treci dintr-o proprietate în cealaltă proprietate, condiţionat de un 
număr de ani! O ştie un jurist elementar! Aia înseamnă închiriere sau concesiune, care se face 
pe o perioadă de timp. Dar o translatare de drept de proprietate, pe o perioadă limitată, nu se 
poate. Şi apoi am avea alt impediment, tehnic – hotărârea de consiliu judeţean ar suna într-un 
fel, hotărârea de consiliu municipal, în alt fel Și nici asta nu se poate! 
Dna Săbău D: - Se poate! Cu o sarcină la CF! 
Dl. primar: - Pentru dumneavoastră se poate orice văd că, da! Mulţumesc frumos! Domnule 
secretar! 
Dl. Contraş S: - Mulţumesc. Din punct de vedere juridic apreciez că acest imobil trebuie să 
treacă în proprietatea publică a județului Arad, fără a fi grevat de vreo sarcină. Codul Administrtiv 
nu prevede o astfel de trecere, prin care să se trimită în prorpietatea județului pe o perioadă 
determinată.  
Dl. primar: - Dar pentru a nu avea o dispută juridică, ne-am făcut datoria să informăm consilierii 
cum este legalitatea, îl rog pe domnul președinte să supună la vot amendametul, ca să mergem 
mai departe.  
Dl. Galea C: - Bine. Propun să votăm acest amendament. Supun la vot. 

Cine este pentru? 6 voturi pentru (dl. Chifa, dl.Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu,  
dna Săbău, dl. Vlad), 16 abțineri) – 22 consilieri prezenți. 

Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot întregul proiect.Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 15 voturi pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl.Curcanu, dna 
Săbău, dl. Vlad), 1 consilier nu participă la vot (dl.Korodi)  - 22 consilierin prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 54 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl.Galea C: - Mulțumesc! 

1 
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Proiect de hotărâre nr. 23/2022 privind neexercitarea dreptului de preempțiune cu privire 
la achiziționarea apartamentului nr. 3, situat în Arad, Str. Ghiba Birta nr. 18, et. I – 

inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate - 22 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 55 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

2 
Proiect de hotărâre nr. 26/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 

la achiziționarea apartamentului nr. 13, situat în Arad, B-dul Vasile Milea nr. 1, sc. IV, 
corp A, mansardă – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate - 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 56 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

3 
Proiect de hotărâre nr. 29/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 

la achiziționarea apartamentului nr. 5, situat în Arad, Str. Episcopiei,  
nr. 46, etaj. II, corp A – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 57 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

4 
Proiect de hotărâre nr. 38/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 

la achiziționarea apartamentului nr. 21, situat în Arad, B-dul Revoluției,  
nr. 92, mansardă  – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 58 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

5 
Proiect de hotărâre nr. 39/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 

la achiziționarea apartamentului nr. 7, situat în Arad, B-dul Revoluției,  
nr. 29, etaj I  – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 59 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

6 
Proiect de hotărâre nr. 45/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 

la achiziționarea apartamentului nr. 11, situat în Arad, B-dul Revoluției,  
nr. 90, scara A  – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 60 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

7 
Proiect de hotărâre nr. 46/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 
la achiziționarea apartamentului nr. 10, situat în Arad, B-dul Revoluției nr. 90, scara A – 

inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 61 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

8 
Proiect de hotărâre nr. 47/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune cu privire 

la achiziționarea apartamentului nr. 11, situat în Arad, str. O. Goga, nr. 3, etaj I  – 
inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 62 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

9 
Proiect de hotărâre nr. 72/2022 cu privire la respingerea plângerii prealabile formulate 

împotriva Hotărârii nr. 335/2021 adoptată de Consiliul Local al Municipiului Arad privind 
modificarea suprafeţei terenului situat în Municipiul Arad înscris în CF nr. 316205 Arad şi 

actualizarea datelor cadastrale şi atestarea apartenenței la proprietatea privată a 
Municipiului Arad a unor imobile – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 16 voturi pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna 
Săbău, dl. Vlad)  
– 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 63 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

10 
Proiect de hotărâre nr. 32/2022 cu privire la respingerea plângerii prealabile formulate 
împotriva Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 565/2021 privind trecerea 

unui imobil – teren din domeniul privat al Municipiului Arad în domeniul public al 
acestuia – inițiativa primarului 

Dl.Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 16 voturi pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna 
Săbău, dl. Vlad) – 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 64 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

11 
Proiect de hotărâre nr. 54/2022 privind încetarea concesiunii acordată conform Anexei 

nr. 10 și a Actului adițional nr. 3/14.06.2007 la Contractul de concesionare nr. 7 din 
29.08.2001 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 21 voturi pentru, 1 consilier nu a participat la vot (dl. Chifa) – 22 consilieri 
prezenți. 
Dl. Galea C: – Avem trei consilieri care nu participă la vot! 
Dna Czibrik M: - Da. 19 voturi pentru, 3 consilieri nu participă la vot (dna Waas, dna Săbău, dl. 
Mariş) – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 65 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

12 
Proiect de hotărâre nr. 64/2022 privind modificarea și completarea inventarului bunurilor 
care alcătuiesc domeniul public al Municipiului Arad 

 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Un consilier ( domnul Chifa nu participă la vot) Supun la vot.Cine este pentru ?  
Dna Czibrik M: - 21 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Chifa) – 22 consilieri prezenți. 
Dl.Chifa I: - Aveam un amendament, chiar dacă nu particip la vot! 
Dl. primar: -  La care punct, vă rog? 
Dl. Chifa I: - La punctul 2. 
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Dl. Galea C: - Imi cer scuze! Ar fi bine să ridicați mâna! Citiți amendamentul, vă rog și propun să 
votăm din nou, încă o dată, scuze!  
Dl. Chifa I: - Deci, propun modificarea articolului 2, după cum urmează: “Se modifică inventarul 
bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Arad, în sensul scoaterii din funcțiune...” 
și aici apare modificarea ”.valorificării prin expunerea in Muzeul Tramvaiului de la Ghiroc, 
aparținând SC Compania de Transport Public SA Arad, casării bunurilor și valorificării la 
maximum a ansablului, subansamblului și a pieselor componente, conform Anexei 2. Se modifică 
conținutul Anexei 2 după cum urmează:...” și vă citesc doar poziția a doua, care face referire la 
vagonul următor: ”... Tramvai ”TatraT 4 R, nr. 140”, vagon care propun să fie expus la Muzeul 
Tramvaiului de la Ghioroc. ”...Expunerea de motive - respectivul tramvai este ultimul tramvai de 
aceste tip, din lotul de 100 de tramvaie achiziționate de  către Statul Român în perioada 1974 - 
1978 pentru municipiul Arad, având o vechime de peste 44 de ani. Acest model de tramvai este 
ultimul din România, pe ecartament de 1000 de mm”. Suma care s-ar obține în urma valorificării 
la fier vechi ar fi insignifiantă, în raport cu valoarea lui istorică. Prin acest amendament va crește 
valoarea exponatelor de la Muzeul din Ghioroc. Vă învederez faptul că există un precedent în 
acest sens, astfel, prin Hotărârea nr. 174 din 28 iunie 2007 s-a efectuat scoaterea din funcțiune 
a unor mijloace fixe aparținând patrimoniului, concesionat de către Consiliul Local al Municipiului 
|Arad, respectiv s-au scos din funcțiune un număr de 221 de tramvaie, din care 3 au fost expuse 
la Muzeul Tramvaiului de la Ghioroc.  
Dl. primar: - Dacă-mi permiteți? Deci înțeleg așa, că, din lista care este propusă acolo spre 
casare și, mă rog, fier vechi, vorbim în limbaj simplu, unul din obiective, un tramvai, 
dumneavoastră susțineți că n-ar fi rău să meargă spre Muzeul de la Ghioroc, ceea ce nu cred că 
este o problemă, este de ..., domnule director! 
Dl. Chifa I: - Este vorba de tramvai ”Tatra”, produs de Uzinele ”Tatra” din Praga, special pentru 
noi.  
Dl. primar: - Haideți să vedem ce zice și domnul director și ... 
Dl. Godja C: - Bună-ziua! Am făcut și un răspuns la acest amendament și l-am comunicat către 
Primăria Arad. Ca și principiu, suntem de acord cu aceasta, doar că acest ultim vagon din 
această serie a suferit un accident de circulație, în urma căruia a fost scos din circulație, are un 
grad de avariere undeva între 35% - 40%, fiind avariantă inclusiv structura de rezistență. Costuri 
sau banii pentru recondiționarea lui și pentru a fi, pentru a merita să-l punem într-un muzeu, nu 
știu de unde ar fi. În schimb, Compania de Transport Public mai are în momentul de față încă 26 
vagoane de tip ”Tatra”, sigur, nu de T4R, ci T4D, diferența fiind o mică chestiune la partea de 
reductoare de la boghie. Deci noi propunem, dacă sunteți de acord, la o ulterioară casare, să 
luăm un Tatra, care este într-o stare, ca aspect, mult mai bună și să-l ducem la Ghioroc, nu este 
o problemă, însă acesta ar necesita intervenții tehnice!  
Dl. Chifa I: - Domnule director, valoarea istorică a unui obiect de muzeu este dată de 
originalitatea lui! Nu putem să punem modelul, că aici, îmi pare rău dar trebuie să vă contrazic, 
modelul T4R este diferită, atât pe sistemele electrice, cât și pe partea  de tracțiune! 
Dl. Gojda C: -Da, dar ca și aspect... 
Dl. Chifa I: - Da, ca aspect, da, tocmai de aceea se pot lua anumite repere de pe tramvaiele care 
urmează să le casați, de tip T4D și, nu, nu costă mult, vă ajut și eu dacă este nevoie! 
Dl. Gojda C: - Rămâne la latitudinea dumneavoastră, dar am vrut să vă prezint situația. 
Dl. Chifa I: - Vă rog eu frumos, este vorba de originalitatea lui și valoarea lui istorică! 
Dl.primar: - Oameni buni, haideți s-o luăm, nu este o problemă, dacă se topește ceva, nu se mai 
poate reface, dacă dumneavoastră considerați, nu este un capăt de lume, așa cum este, îl punem 
deoparte, nu-l dă la topit, stă el așa, dacă o fi vreodată o soluție să-l îndrepte, bine, dacă nu, se 
dă altă dată la topit și vine altul din urmă, nu-i o problemă, spun, este strict punctul meu de 
vedere, nu votez, este votul dumneavoastră, dar nu este un capăt de lume acum să vă 
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contraziceți pe un amărât de vagon! Într-adevăr, dacă nu era avariat, era sută la sută ideea foarte 
bună, acum și așa avariat, dacă ziceți că-i ultimul, acum stă el acolo, că înapoi nu-l mai putem 
aduce de la topitorie, după aceea! Supuneți la vot și cum hotărâți! 
Dl. Galea C: - Bine. Haideți să supunem la vot amendamentul! 

Cine este pentru? Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Bun. Am să vă rog să supunem la vot întreg proiectul din nou, cu amendamentul 
aprobat. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 21 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Chifa) – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 66 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

13 
Proiect de hotărâre nr. 78/2022 pentru aprobarea Actului Adițional nr. 6  la Contractul de 
delegare a gestiunii serviciului public privind administrarea, întreținerea și exploatarea 

zonelor de parcare cu plată din Municipiul Arad, a parcărilor de reședință și ridicări 
vehicule nr. 75.323/2019, încheiat între Municipiul Arad și SC RECONS SA 

– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 67 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 79/2022 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 

spațiului în suprafață de 745,23 mp din Clădirea Internat P+7Ep, situată în Arad, Piața 
Academician Caius Iacob, nr. 1, proprietate publică a Municipiului Arad  

– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 68 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

15 
Proiect de hotărâre nr. 80/2022 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a Clădirii 
Internat, în regim de înălțime P+3E+Sp CAD 359402-C1 cu suprafață construită la sol de 

1.440 mp si teren aferent în suprafață de 2300 mp, situate în Arad, str. Labirint, nr. 6, 
proprietate publică a Municipiului Arad 

 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 69 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

16 
Proiect de hotărâre nr. 40/2022 privind modificarea suprafeței de teren situat în 

Municipiul Arad, Str. Semenicului nr. 28A, înscris în CF 315865 Arad 
 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 70 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

17 
Proiect de hotărâre nr. 41/2022 privind aprobarea documentației cadastrale de prima 
înscriere în domeniul public al Municipiului Arad, a imobilului aferent Cimitirul Bujac, 

situat în Zona str. Dimitrie Țichindeal – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 71 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

18 
Proiect de hotărâre nr. 43/2022 privind sistarea apartamentării și modificarea suprafeței 

de teren situat în Municipiul Arad, str. Posada nr. 18, înscris în CF nr. 305034 Arad 
– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 72 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

19 
Proiect de hotărâre nr. 58/2022 privind modificarea suprafeței de teren situat în 

Municipiul Arad, Str. Frumoasă, nr. 14 înscris în CF nr. 313466 Arad 
 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: -  Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 73 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

20 
Proiect de hotărâre nr. 59/2022 privind modificarea suprafeței de teren situat în 

Municipiul Arad, Str. Lalelelor, nr. 21 înscris în CF nr. 310252 Arad 
 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 74 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

21 
Proiect de hotărâre nr. 67/2022 privind alipirea unor imobile situate în Municipiul Arad, 

str. Rândunicii, înscrise în CF nr. 339986 Arad și CF nr. 359183 Arad 
 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr.75 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

22 
Proiect de hotărâre nr. 30/2022 cu privire la modificarea statului de funcții al aparatului 

de specialitate al Primarului Municipiului Arad – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 76 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

23 
Proiect de hotărâre nr. 34/2022 privind aprobarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ de stat și particular preuniversitar din Municipiul Arad pentru anul școlar 
2022-2023 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Domnul Vlad nu participă la vot, avem și un amendament. 
Dl. Vlad C: - Domnul Vlad vrea să știe de ce nu participă la vot, din moment ce în rețeaua actuală 
școlară, pe care o supuneți la vot, nu există Liceul Tehnologic ”Iuliu Moldovan”? Deci nu există 
școala la care eu am fost angajat! Deci, să-mi spuneți, legal, de ce nu particip la vot? Vă rog, 
domnule secretar! 
Dl. primar: - Numai o nuanță, domnule Vlad, nu vă interzice nimeni să vă exercitați orice drept 
considerați dumneavoastră! Partea administrativ-tehnică, vă semnalează doar faptul că s-ar 
putea să fiți într-o stare de incompatibilitate, care are repercursiuni strict asupra dumneavoastră.  
Dl. Vlad C: - Voiam să le cunosc, atâta tot! Vă mulțumesc de explicație! 
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Dl. primar: - Nu este nici o problemă, dumneavaostră, dacă doriți, votați cu două mâini si săriți 
tot într-un picior, după aceea! Dar, dacă Doamne ferește... 
Dl. Vlad C: - Dar săriți dumneavoastră într-un picior, dacă vreți! Eu, pe domnul Contraș l-am 
întrebat, nu pe dumneavoastră!  
Dl. primar: - Dumneavoastră puteți să întrebați pe cine doriți și de aici vă răspunde... 
Dl. Vlad C: - Nu. Eu întreb secretarul primăriei, care răspunde de legalitatea primăriei, nu 
primarul! 
Dl. primar: - Dacă vreți să nu vorbiți peste mine... 
Dl. Vlad C: - Păi, dacă vorbiți prostii sau dacă nu v-a întrebat nimeni! Acum ce facem? Sărim 
într-un picior și dăm din mâini?! 
Dl. primar: - Am rugămintea să aveți... 
Dl. Vlad C: - Eu vorbesc cu domnul secretar și pot să vorbesc și de aici, de la microfon și de 
la....(n.n. nu se mai aude nimic..) 
Dl. primar: - Ați încheiat? 
Dl. Vlad C: - Nu!  
Dl. primar: - Repet încă o dată, este valabil pentru oricine – încercați să aveți un limbaj civilizat 
și elegant, dacă nu, măcar din respect... 
(n.n. dl. consilier Vlad vorbește din sală, nu se înțelege ce spune, nu se aude...)  
Dl. primar: - Evident! Depinde unde și când! Sigur că da! Valabil pentru oricare dintre domnii 
consilieri. Staful tehnic vă spune astfel de situații, mai ales că legea incompatibilităților nu este 
foarte clară și au preferat să o ducă, să spunem, puțin la maxim tocmai de a nu vă trezi, pentru 
că au exemple din țară, unde s-a întâmplat acest lucru. Dar, dumneavoastră decideți cum doriți! 
Cam aceasta este ideea. Și am dat acest răspuns eu, pentru că, de câteva zile, acest subiect l-
am întors pe toate părțile, ca nu cumva să greșim și după aceea să le reproșați, fie domnului 
Contraș, fie doamnei Stepanescu, care este în convalescență acasă. Dacă doriți să țineți cont, 
bine, dacă nu, faceți cum doriți ! Domnule Contraș, vă rog să-i dați și dumneavoastră răspunsul, 
care considerați dumneavoastră, domnului consilier! Vă mulțumesc!  
Dl. Contraș S: - În speță sunt aplicabile dispozițiile articolului 228 din Ordomnanța de Urgență 
nr. 57 privind Codul Administrativ, care spune foarte clar că un ales local este în incompatibilitate 
și are obligația să se abțină de la emiterea sau participarea la adoptarea actului administrativ, 
care ar putea produce un folos material pentru sine sau pentru orice persoană fizică sau juridică, 
alta decât autoritatea din care face parte, care a făcut o plată, deci, subliniez, este vorba de trecut 
”a făcut” o plată către acesta sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestuia. Aceste dispoziții 
se coroborează cu cele ale Articolului 301 din Codul Penal, care, bineînțeles, sancțiunile aici sunt 
de natură penală, dar mai mult, pe latura administrativă, este vorba de alineatul 4 al articolului 
pe care vi l-am menționat la început, care prevede faptul că sunt lovite de nulitatea absolută 
actele administrative adoptate cu încălcarea acestor dispoziții, pe care tocmai le-am citat. 
Mulțumesc.  
Dl. Vlad C: - Întrebarea mea era dacă în rețeaua școlară nu este liceul de la care, să zicem, am 
luat bani, de ce nu pot vota? Aceasta este întrebarea – deci în actul pe care ni-l supuneți la vot 
nu scrie nici unde Liceul Tehnologic ”Iuliu Moldovan”! Deci, unde este incompatibilitatea? Eu 
întreb fără nici un, adică votul meu pe speța aceasta oricum nu contează, și dacă ar fi și dacă n-
ar fi, unde este prevederea sau unde este ilegalitatea sau incompatibilitatea, în toată chestia 
aceasta? Aceasta este întrebarea!  
Dl. Galea C: - Probabil că puteți să votați, iar ulterior veniți și discutați, probabil că și doamna 
Stepanescu va veni zilele următoare și vă va lămuri mai concret. Este o chestiune de asumare. 
Dl. primar: - Încă o dată vă spunem, să știți că staful tehnnic, că de aceea am intervenit, nu să 
mă aflu în treabă sau să am un dialog al surzilor cu cineva, de mai multe zile a analizat situația 
fiecăruia, dacă a fost într-un consiliu de administrație cu  nu știu câți ani în urmă, că-ți pune plăți 
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din urmă, ca nu cumva să greșim. Legea nu este foarte clară. Ceea ce ați întrebat dumneavoastră 
este pertinent, dar pentru a nu greși a sugerat acest lucru. Oricum, nu cred că votul 
dumneavoastră este decisiv și nu simt nici o miză pe acest subiect, în cest moment, încât să fie 
ceva. Dar dacă dumneavoastră insistați să demonstrați că aveți dreptate așa, mergeți înainte, 
este dreptul dumneavoastră,  nu vi-l oprește nimeni! Ați fost anunțat, ați fost sesizat, luați decizia 
în consecință! Vă mulțumesc frumos! 
Dl. Vlad C: - Și eu! Și acum, dacă pot să citesc amendamentul? ”Se suplimentează Anexa 1 la 
Hotărârea nr....”, cât o fi, ”...pe 2022 a Consiliului Local al Municipiului Arad cu poziție distinctă 
Liceul Tehnologic ”Iuliu Moldovan”, cu datele de contact aferente și locația - Calea Timișorii nr. 
21-31. Se modifică poziția nr. 17 din Anexa 1 la Hotărârea..., coloana ”sedii secundare”, prin 
eliminarea adresei Calea Timișorii nr. 29-31 de la Liceul Tehnologic ”Francisc Neuman”.  Am 
făcut aceste prevederi, într-adevăr, la una dintre ele nu pot vota, deci propriul meu amendament 
nu-l pot vota, dar am făcut aceste prevederi pentru că în momentul de față, în rețeaua actuală 
școlară, Liceul Tehnologic ”Francisc Neuman„ va avea sediul secundar în clădirea în care, fizic, 
se află Liceul Tehnologic sau faptic, se află Liceul Tehnologic ”Iuliu Moldovan”. Deci este foarte 
ciudată chestiunea – Liceul Tehnologic ”Iuliu Moldovan nu există în rețeaua școlară, dar există 
ca unitate de învățământ în municipiul Arad. Poate asta ar fi fost o problemă mult mai importantă 
de analizat de către staful primăriei, decât dacă domnul Vlad poate sau nu poate să voteze la 
rețeaua școlară. Deci, repet - avem o entitate, personalitate juridică, în clădirea pe care noi, în 
rețeaua școlară, o dăm altei entități, personalitate juridică. Mulțumesc.  
Dl. Galea C: - Am înțeles! Mulțumesc. Haideți să votăm amendamentul.  
Dna Czibrik M: - Cine este pentru? 6 voturi pentru (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, 
dna Săbău, dl. Vlad), 16 abțineri -22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Haideți să votăm întreg proiectul. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - n.n. rezultatul votului: 16 pentru, 5 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. 
Curcanu, dna Săbău), 1 consilier nu participă la vot – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Vlad C: - Ba da, voi participa la vot ! 
Dl. primar: - Asta am vrut să subliniez, ca să nu fie nici o discuție, vă rog să spuneți la microfon, 
să rămână înregistrat dacă participați la vot pe acest subiect! 
Dl. Vlad C: - Da. Particip la vot pe rețeaua școlară! Iar dacă doriți să știți, este o problemă mai 
mare la consilierii care au fost... 
Dl. primar: - Vă mulțumim frumos! 
Dl. Vlad C: - ”...membrii în Consiliul de Administrație, unde există prevedere legală că n-au voie 
să voteze, răspuns de la A.N.I. 
Dna Czibrik M: - Reevaluare, vot final: 16 voturi pentru, 6 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, 
dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Vlad) – 22 consilieri prezenți. 
Dl. primar: - Vă rog, luați pixul în mână sau e-mailul și sesizați organelor abilitate de 
incompatibilități, orice incompatibilitate pe care o considerați! Vă mulțumim frumos! 
S-a adoptat Hotărârea nr. 77 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

24 
Proiect de hotărâre nr. 584/2021 privind aprobarea ajustării tarifelor pentru serviciile 

prestate de SC Tîrguri Oboare și Piețe SA Arad – inițiativa primarului 

Dl.Galea C: - Avem amendament. Domnule Chifa, vă rog! 
Dl. Chifa G: - Da. Se modifică conținutul Anexei nr.  5, numărul crt. nr.1, litera A: ”Intrarea în 
piețe a persoanelor, în zilele de vineri, sâmbăta și duminică, după cum urmează: ” Intrarea în 
piețe a persoanelor, în zilele de vineri, sâmbăta și duminică, vă citesc cum scrie în articolul 
respectiv, ”...vineri, sâmbată și duminică, să rămână la 2 lei tariful de intrare”. Având în vedere 
situația actuală, creșterea cu 50% a tarifului de intare în Piața Obor este inoportună, mult prea 
mare ..., când prețurile la utilitățile de bază, la alimentele de bază au luat-o razna, să propui o 
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creștere cu 50% a tarifului de intrare în piață este de neînțeles. Nici o rată a inflației, pe perioada 
de la ultima mărire, respectiv din 2019 până în 2021, nu justifică această creștere. Mulțumesc.  
Dl. Galea C: - Bun. Haideți să trecem la votarea amendamentului. Supun la vot. 
Dna Czibrik M: - Cine este pentru? 6 voturi pentru (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, 
dna Săbău, dl. Vlad) 16 abțineri – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Trecem la votarea întregului proiect. Avem trei neparticipări la vot: dl. Mariș, dna 
Săbău și dna Waas  
Dna Czibrik M: - Îmi cer scuze, sunt 5 voturi pentru (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, 
dl. Vlad), 14 abțineri, 3 consilieri nu participă la vot (dl. Mariș, dna Săbău și dna Waas) – 22 
consilieri prezenți – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Bine. Votăm întreg proiectul. Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 14 voturi pentru, 5 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Vlad), 
3 consilieri nu participă la vot (dl. Mariș, dna Săbău și dna Waas) – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr.78 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

25 
Proiect de hotărâre nr. 634/2021 privind modificarea tarifelor pentru utilizarea zonei de 

agrement Patinoarul Municipal Arad  – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Avem un amendament, depus de către subsemnatul și colega mea: ”Se modifică 
tarifele de intrare, prin defalcarea lor, în tarife de adulți și tarife de copii sub 18 ani. Astfel, tariful 
pentru adulți va fi de 30 de lei pe oră, iar tariful pentru copii va fi de 20 de lei pe oră. Bineînțeles 
că am dorit să depunem acest amendament pentru că tariful nu a fost diferențiat, orice copil sau 
adult care intra plătea aceeași sumă la intrare. Solicit votarea acestui amendament. Supun la 
vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - Unanimitate - 22 consilieri prezenți.  
Dl. primar: - Ai stabilit vârsta? 
Dl. Galea C: - Da. Copiii sub 18 ani! Deci, copiii sub 18 ani vor plăti o sumă mai redusă. Putem 
să votăm întreg proiectul. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 16 voturi pentru, 6 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna 
Săbău, dl. Vlad) – 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 79 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

26 
Proiect de hotărâre nr. 31/2022 privind modificarea Contractului de delegare a gestiunii 
serviciului public de alimentare cu energie termică în sistem centralizat în Municipiul 

Arad nr. 77559/22.10.2018 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 21 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariș) – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 80 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

27 
Proiect de hotărâre nr. 44/2022 privind aprobarea plății cotizațiilor aferente anului 2022 
către unele asociații și organisme la care Municipiul Arad deține calitatea de membru – 

inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 16 voturi pentru, 6 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna 
Săbău, dl. Vlad) – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 81 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

28 
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Proiect de hotărâre nr. 37/2022 cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Arad nr. 354/2021 privind aprobarea componenței Comisiei de Sistematizare 

a Circulației în Municipiul Arad și a regulamentului de funcționare a acesteia  
– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 16 voturi pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Vlad, 
dna Săbău) – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 82 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

29 
Proiect de hotărâre nr. 51/2022 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Arad în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad privind modificarea Statutului Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Domnul Chifa nu participă la vot. Supun la vot. 
Dl.Chifa I: - O singura mențiune, dacă se poate. 
Dl. Galea C: - Vă rog! 
Dl. Chifa I: - O singură mențiune aș mai vrea să fac – este îmbucurător faptul că mai vine... 
Dl. Galea C: - V-aș ruga doar când vorbiți, puteți să vă dați masca jos, să se audă mai bine! 
Dl. Chifa I: - Da. Mulțumesc. Este îmbucurător faptul că mai vine o comună în cadrul asociației, 
este trist că pleacă un oraș! Mulțumesc.  
Dl. Galea C: - Am înțeles. Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 21 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Chifa)  – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 83 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - Vreau să precizez că nu avem nici o pârghie de a obliga pe cineva să rămână în 
asociație. Orașe, localități, comune, ies, de obicei, prin calcule financiare, pentru că, pe lângă 
simpla calitate de membru, după cum dumneavoastră bine știți, pentru traseele de acolo fiecare 
primărie subvenționează, practic, Compania de Transport, plătesc și ei o sumă de bani și își fac 
cheltuielile pe actualele bugete cu, mă rog, sărăcia este mai mare decât ne închipuiam mulți și 
atunci taie de unde poate. Acesta este un motiv pentru care unii renunță. Și cel mai tare îi încurcă 
pe cei din comunele care balează în jurul acelui oraș și transportul ar asigura, nu știu, copiii din 
Chisindia, care să meargă la Sebiș, renunță Sebiș-ul, nu știu, Sebiș-ul nu mai plătește nimic și 
ceilalți rămân descoperiți. Dar noi sau asociația nu are nici o pârghie să intervină asupra acestui 
lucru. Vă mulțumesc!  
Dl. Galea C: - Mulțumesc! 

30 
Proiect de hotărâre nr. 52/2022 privind acordarea unui mandat reprezentantului 

Municipiului Arad în Adunarea Generală a Asociaților pentru aprobarea cotizației pe anul 
2022 către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de Gestionare a 

Deșeurilor Județul Arad – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 16 voturi pentru, 6 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Vlad, 
dna Săbău) - 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 84 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

31 
Proiect de hotărâre nr. 60/2022 privind aprobarea încheierii Actului adițional nr. 20 la 

Contractul de concesiune nr. 6.863/25.07.2002 încheiat între Municipiul Arad și  
S.C. FCC Environment România S.R.L. – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru? 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 14.02.2022 17 

 

PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ p.SECRETAR GENERAL 

Cristian-Aurel GALEA 
 

Sorin CONTRAȘ 

  

VERIFICAT – ŞEF SERVICIU 
Monica CZIBRIK 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 

 

Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 85 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

32 
Proiect de hotărâre nr. 65/2022 privind aprobarea modelului de formular pentru procesul-

verbal de constatare și sancționare a contravențiilor săvârșite asupra sistemelor de 
alimentare cu apă și de canalizare și în legătură cu bunurile aferente acestora propus de 
S.C. Compania de Apă Arad S.A și punerea la dispoziția agenților constatatori desemnați 

prin Decizia nr.671/01.04.2021 a legitimațiilor necesare în exercitarea atribuțiilor de 
constatare și control– inițiativa primarului 

Dl.Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 86 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

33 
Proiect de hotărâre nr. 33/2022 privind  modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Arad nr. 370/2015 privind stabilirea criteriilor de zonare și 
încadrarea străzilor situate în municipiul Arad în zonele de impozitare delimitate  

- inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. 
Dna Waas L: - Avem un amendament !  
Dl. Galea C: - Vă rog! 
Dna Waas L: - Cu privire la proiectul de hotărâre nr. 33/2022, înscris la punctul 33 al ordinii de 
zi a ședinței ordinare din data de 14.02.2022 privind  modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 370/2015 privind stabilirea criteriilor de zonare și 
încadrarea străzilor situate în municipiul Arad în zonele de impozitare delimitate, Articolul 2 va 
avea următorul conținut: ”Prevederile prezentei hotărâri se aplică începând cu anul bugetar 
2022”. 
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot acest amendament. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 87 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

34 
Proiect de hotărâre nr. 641/2021 privind atribuirea de denumire de stradă în municipiul 

Arad, în interiorul cartierului Aradul Nou - inițiativa primarului 

Dl.Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 88 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

35 
Proiect de hotărâre nr. 645/2021 privind aprobarea documentației de urbanism Plan 
Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU): „Întocmire P.U.Z. și 

R.L.U – Ansamblu locuințe individuale - Rusco", intravilan C.F. nr. 329193, nr. 355734, nr. 
329820, nr. 344071, nr. 329826, nr. 327963 – Arad, mun. Arad, jud. Arad,  

S.C. Rusco International  S.R.L. - inițiativa primarului 

Dl.Galea C: - Avem un amendament. Vă rog! 
Dl. Stana F: - Mulțumesc. Este vorba de modificarea tramei stradale pentru străzile secundare 
incluse în acest proiect, în sensul de a inversa trotuarul cu spațiul verde.  În proiectul inițial 
trotuarul este adiacent carosabilului, iar spațiul verde, adiacent proprietăților individuale, caselor. 
Astra ar conduce, în opinia mea, la folosirea trotuarului ca și spațiu de parcare, ar face ca să fie 
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mai periculos pentru cei care folosesc trotuarul, ar fi expuși noxelor produse de mașini, ori dacă 
am inversa, pur și simplu, acum este o singură hârtie pe care este desenat lucrul acesta,  nu o 
să coste nimic, să fie spațiu verde lângă drum și trotuarul între spațiul verde și limita proprietații, 
așa cum este de fapt în tot orașul Arad. Am înțeles că ar fi o problemă de avize, în cazul în care 
sunt necesare câteva avize, să fie schimbate sau obținute din nou, cred că ar fi un efort mic, 
comparativ cu confortul pe care l-am produce cetățenilor, dacă ei ar avea între drum și trotuar o 
zonă cu flori, cu pomi, un gard viu, adică acel spațiu verde. Nu cred că-l costă nimic pe 
dezvoltator să le inverseze.  
Dl. Galea C: - Mulțumesc, domnule Stana! Domnule Bognar, vă rog! 
Dl. Bognar L: - Cum am spus, n-am putut participa la ședința de comisie, am o întrebare - PUG-
ul, de fapt, cum prevede acest lucru? Că, noi, totuși, discutăm ceva pe el, dar totuși 
reglementările urbane, care ar trebui să fie unice  în, hai să zicem, logica de a face cât mai bine 
locuitorilor, cred că și aceste lucruri ar trebui să le avem reglementate și atunci nu mai avem 
discuții de genul acesta. 
Dl. primar: - Dacă aveam P.U.G., nu discutam acum de P.U.Z.! Cel mult, de P.U.D.! Tocmai 
fiindcă nu există P.U.G. de ani de zile și uite, acum duce domnul arhitect lupta să-l avem într un 
an și ceva, sperăm noi, maxim doi, suntem obligați, să tot discutăm aici de PUZ-uri și să discutăm 
în contradictoriu. 
Dl. Galea C: - Bine. Putem să trecem la votarea amendamentului. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 6 voturi pentru  (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna Săbău, dl. 
Vlad), 16 abțineri – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Sunt mai multe voturi pentru, și domnul Bognar este pentru! 
Dna Czibrik M: - Îmi cer scuze, 9 voturi pentru (n.n. dl.Bognar, dl. Galea, dna Vornicu dl. Chifa, 
dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna Săbău, dl. Vlad), 13 abțineri – 22 consilieri prezenți. 
Dl. primar: - 9 cu 13, ca să iasă 22! 
Dl. Galea C: - Da. Haideți să votăm întreg proiectul. Supun la vot. Cine este pentru ?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 89 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

36 
Proiect de hotărâre nr. 66/2022 privind stabilirea costului mediu anual  de întreținere, a 

contribuției de întreținere datorată de beneficiarii și/sau de susținătorii legali ai acestora 
din Centrul de Îngrijire pentru Persoane Vârstnice pe anul 2022 şi a categoriilor de 

venituri luate în calcul la stabilirea venitului lunar pe membru de familie  
– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 90 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

37 
Proiect de hotărâre nr. 77/2022 privind aprobarea acordării în avans a ajutorului cu titlu 

de subvenții pentru acoperirea diferenței de preț și tarif la energia termică livrată 
populației către S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Domnul Mariș nu participă la vot. Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 15 voturi pentru, 6 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer,  dl. Curcanu, dna 
Săbău, dl. Vlad), 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariș) – 22 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 91 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

38 
Proiect de hotărâre nr. 48/2022 privind repartizarea excedentului bugetar al municipiului 

Arad – inițiativa primarului 
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Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 16 pentru, 6 abțineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dna Săbău, 
dl. Vlad)  – 22 consilieri prezenți 
S-a adoptat Hotărârea nr. 92 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

39 
Proiect de hotărâre nr. 49/2022 privind adoptarea Bugetului General de Venituri și 

Cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2022 – inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Avem o serie de amendamente aici, iar la vot nu participă: doamna Aur Csilla, 
domnul Vlad, Domnul Korodi, domnul Mariș, domnul Chifa, dna Waas, domnul Stana, doamna 
Săbău și domnul Gaman. Bun. Haideți, vă rog, să începem așa cum am zis, în ordinea numărului 
de consilieri! 
Dl. Lazăr F: - Incep eu? Îmi dați voie mie prima dată ? 
Dl. Galea C: -Da, domnul viceprimar Lazăr! 
Dl. Lazăr F: - Mulțumesc frumos! 
Dl. primar: - Vă propun să lucrăm puțin organizat, pe grupuri parlamentare. Dacă preluați 
dumneavoastră, atunci, de la PNL și să epuizăm amendamentele PNL și apoi să mergem mai 
departe. Mulțumesc frumos.  
Dl. Lazăr F: - Pentru că aveți amendamentul, o să citesc doar textul, ca să mergem mai repede: 
”Se alocă transferul din bugetele locale pentru finanțarea cheltuielilor Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Arad în sumă de 10.000 mii lei, prin diminuarea fondului de rezervă, cu suma de 
4754 mii lei și diminuarea cheltuielilor de capital cu suma de 5246 mii lei, conform Anexei 2 la 
amendamentele privin proiectul de hotărâre buget general. Creditele de angajament ale 
bugetului local se modifică conform Anexei 3 la amendamentele privnd proiectul de hotărâre 
buget general.  
Dl. Galea C: - Propun să votăm fiecare amendament după ce va fi citit”. Așa că supun la vot. 
Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru, 2 abțineri (dl.Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu participă la 
vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. 
Gaman) – 22 consilieri prezenți. 
Dl.Galea C: - Mulțumesc. Domnul Ilioni. 
Dl. Ilioni F: - Amendament la proiectul de hotărâre privind adoptarea bugetului general de 
venituri și cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2022. Având în vedere Referatul nr. 
10.367/10.02.2022 din partea Direcției Tehnice, creditele bugetare de la Capitoluil 81.02 - 
”Combustibil și energie”, titlul de cheltuieli ”Subvenții” se suplimentează cu suma 10.000 mii lei 
după cum urmează: ”Se suplimentează cu suma de 18.800 mii lei capitolul de cheltuieli 40.03 – 
”Subvenții pentru acoperirea diferențelor de preț și tarif”. Se diminuează cu suma de 8.800 mii 
lei capitolul de cheltuieli 40.30 – ”Alte subvenții”. Concomitent, creditele bugetare alocate la 
capitolul 84.02 ”Transporturi”, titlul de cheltuilei ”Subvenții”, subvenții pentru acoperirea 
diferențelor de preț și tarif la transportul local în comun, se diminuează cu suma de 10.000 mii 
lei”.  
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru, 2 abțineri (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu participă la 
vot  (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. 
Gaman) – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Bun. Alte amendamente de la PNL? 
Dl. Fordon D: - Eu îl voi susține. Amendament la proiectul de hotărâre privind adoptarea 
bugetului general de venituri și cheltuieli al Municipiului Arad pentru anul 2022. Având în vedere 
Nota de fundamentare nr. 10.346/10.02.2022 din partea Direcției Tehnice, Nota de 
Fundamentare nr. 10.540/11.02.2022 din partea Direcției Tehnice, bugetul local de venituri și 
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cheltuieli se diminuează cu suma de 1000 mii lei. Creditele de angajament și creditele bugetare 
ale bugetului local se modifică conform Anexei nr.4 ”Credite bugetare” și Anexei 5  ”Credite de 
angajament” la amendamentele privind proiectul de hotărâre buget general”.  
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru, 2 împotrivă (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu participă 
la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. 
Gaman) – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Vă rog, domnule Cheșa! 
Dl. Cheșa I: - Amendament la proiectul de hotărâre privind adoptarea bugetului general de 
venituri și cheltuieli al municipiului Arad - Anexa 2 M - ”Dotări la insituții de cultură pe anul 2022” 
– ”Se diminuează cu suma de 73.000 lei prin modificarea dotărilor la Filarmonica Arad, eliminarea 
dotărilor de la poziția 1 și 7 și modificarea poziției 2, conform Anexei 1. Se suplimentează cu 
suma de 73.000 lei fondul de rezervă bugetară la dispoziția autorităților locale”. Am să fac și o 
mică paranteză la acest amendament vis a vis de afirmațiile unor colegi consilieri, pe care le-am 
văzut în public: poziția 7 propusă de domnul director este un sistem de transmisie on line cu soft 
și camere, propus la 11.000 de euro. Cel mai scump din lume costă 500 de euro. Din această 
cauză am făcut acest amendament. Tot domnul director de la Filarmonică a propus 3 scaune 
pentru contrabas..., ridicați mâna! Avem un președinte de ședință, domnul...., lăsați-mă să 
termin! Am spus 3 scaune pentru contrabas, la poziția 2, ați citit bugetul? și 2 scaune contrabas, 
la poziția 1, în contextul în care există un singur angajat. Din această cauză am făcut acest 
amendament și am suplimentat suma la fondul de rezervă bugetară la dispoziția autorităților 
locale. Mulțumesc.  
Dl. primar: - Sper că v-au ieșit scaunele, da? Bun! Vă rog să treceți la vot, dacă ați depășit faza 
pe scaune! 
Dl. Galea C: - Haideți să vedem amendamentul! Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru, 2 împotrivă (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu participă 
la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. 
Gaman) – 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Vă rog, doamna Vornicu! 
Dna Vornicu D: - Din partea PMP avem un amendament: ”Având în vedere Adresa nr. 1.253 
din 14.02.2022 din partea Administrației Județene a Finanțelor Publice Arad și Decizia 
Inspectoratului  Școlar General al Inspectoratului Școlar Județean Arad nr. 40 din 14.02.2022, 
se majorează veniturile bugetului local pentru anul 2022 cu suma de 30.790,50 mii lei astfel: 
indicatorul 11.02.02 – sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea 
cheltuielilor descentralizate la nivelul comunelor, orașelor, municipiilor, cu suma de 
22.771/40.000 lei; indicatorul 11.02.09 – sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 
finanțarea învățământului particular sau confesional, acreditat, cu suma de 8.019,10 mii lei. 
Concomitent, creditele bugetare de la Capitolul 65.02. ”Învățământ” se majorează astfel: titlul de 
cheltuieli „bonuri și servicii„, cu suma de 14.147,30 mii lei, titlul de cheltuieli ” Alte transferuri”, cu 
suma de 8.019,10 mii lei, titlul de cheltuieli – ”Alte cheltuieli”, cu suma de 8.624,10 mii lei. 
Majorările sunt cuprinse în Anexa 6 la amendamentele privind Proiectul de hotărâre buget 
general”.  
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru, 2 împotrivă (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu participă 
la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. 
Gaman) – 22 consilieri prezenți. 
Dl. primar: - O scurtă explicație doresc doar să vă dau – în mod normal, trebuie să se  primească 
prin hotărâre de guvern acești indicatori, n-au venit nicăieri în țară, s-a agreat să se meargă pe  
propunerile pe care le-a făcut Inspectoratul Școlar și așa i-am primit noi de la Finanțe, de abia 
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astăzi, iar dacă aceste propuneri, evident, se regăsesc și către Minister și în draftul de hotărâre 
de guvern, iar la momentul la care îi vom avea în hotărârea de guvern, dacă sunt ceva diferențe, 
vom veni în fața dumneavoastră să reglăm aceste mici diferențe, dar altfel, se bloca o țară 
întreagă, puteau bloca toate bugetele din țară pentru că n-au venit acești indicatori. Vă 
mulțumesc frumos! 
Dl. Galea C: - Mulțumesc și eu. De la grupul USR, o avem pe doamna Săbău. 
Dl. primar: - Acum, dacă-mi permiteți, doamna Săbău? Aș vrea să fac câteva precizări acum: 
știu că sunt câteva amendamente de la grupul USR. Pe tehnică legislativă, vorbim a noastră, 
sunt anumite, în mod normal, primarul sau parte din consilieri pot să facă propuneri de hotărâri 
de consilii și amendamente, de asemenea! Sunt câteva domenii a cărei inițiativă este strict a 
primarului. Așa este bugetul, așa este organigrama și mai sunt câteva strict reglementate de 
către Codul Administrativ. Este foarte adevărat că eu am încercat întotdeauna, când este vorba 
de buget, să avem o discuție înainte sau pe amendamente, tocmai datorită acestor prevederi, 
începând cu grupul partidului din care fac eu parte, apoi cu ceilalți colegi, cu care creăm 
majoritate și cu ceilalți, așa am făcut și anul trecut, așa am făcut și anul acesta. Îmi fac datoria 
să vă reamintesc că ne-am întâlnit și cu câțiva reprezentanți de la USR PLUS, în care i-am rugat, 
dacă au amendamente, să le facă, să le pregătească, să ni le propună, să le agreăm împreună, 
așa cum am făcut și anul trecut și apoi să venim în ședință de consiliu. Nu ați mai făcut acest 
demers, nu ați mai venit și veniți acum cu amendamentele. În mod normal, eu ar trebui să spun 
că am aviz negativ de la mine și să nu stăm de vorbă. Dar nu fac acest gest! Aveți dreptul să le 
citiți, citiți-le n-am o problemă, le vom supune și la vot, dar am vrut să fac acest parcurs, ca măcar 
să știți, sunteți mai noi în mecanismul acesta administrativ, pe anumite componente, cum se 
lucrează. Vă rog frumos! 
Dna Săbău D: - ”Se diminuează cu suma de 150 de mii de lei capitolul ”Bunuri și servicii” și se 
suplimenetează cu suma de 150 de mii de lei capitolul ”Învățământ”, titlul 70 ”Cheltuieli de capital” 
în scopul achiziției de panouri fotovoltaice la unitățile de învățământ”. Mulțumesc. 
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 2 voturi pentru, (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu participă la vot (dna 
Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. Gaman), 11 
abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. Barb, dl. Ilioni, dna 
Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) – 22 consilieri prezenți.  
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Domnule Curcanu! 
Dl. Curcanu D: - Mulțumesc.  
Dl. Curcanu D: - Se diminueaza cu suma de 1,5 milioane lei capitolul 84.02 ”Transporturi”, titlul 
20 – ” Bunuri și servicii - Reaparații străzi”. Se suplimentează cu suma de 1,5 milioane de lei 
Capitolul 67.02 ” Cultură, recreere și religie, titlul 51.01 – ”Transferuri curente” pentru Sport Club 
UTA  Arad”. Următorul amendament... 
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Vom vota acest amendament. Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Dna Czibrik M: - Rezultat vot: 11 voturi pentru, 9 consilieri nu participă la vot... 
Dl. primar: - Vezi că ai greșit! Este invers! 
Dna Czibrik M: - Îmi cer scuze scuze! 2 voturi pentru (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 consilieri nu 
participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău 
și dl. Gaman), 11 abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. 
Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) – 22 consilieri prezenți.  
Dl. Faur L: - Au fost și înainte tot abțineri! 
Dl. primar: - Abțineri! Tot abțineri! Dacă-mi permiteți – o nuanță! V-ați uitat în buget, cât este 
suma pentru  ”Reparații drumuri” în acest an? Că de acolo ați cerut să se taie! Nu mai căutați 
acum! 25 de milioane ! Știți cât s-a cheltuit anul trecut? Și nu putem să spunem că drumurile sunt 
”the best”, ca să folosesc...aproape 27 de milioane ! Deci, ca să le avem așa cum sunt ele acum, 
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am cheltuit 27 de milioane ! Iar dumneavoastră propuneți astăzi, prin acest amendament și încă 
undeva, ca și din cele 25, adică noi suntem sub ceea ce am avut anul trecut, cred că înțelegeți 
și s-au mai și scumpit materialele și altele, da, încercăm să punem pe toate formulele, încă să 
mai tăiem! Și dacă aveți curiozitatea să studiați câteva cercetări sociologice din ultimii ani, veți 
vedea că la ”priorități”, în toate orașele și în Arad, sunt drumurile, sănătatea, locurile de muncă. 
Vă mulțumesc! 
Dl. Galea C: - Mulțumesc! 
Dl. Curcanu D: - Următorul amendament – ”Se diminuează cu suma de 150 de mii de lei, 
Capitolul 84.02 – ”Transporturi”, titlul 20 – ”Bunuri și servicii, reparații străzi”. Se suplimentează 
cu suma de 150 de mii lei Capitolul 67.02 – ”Cultură, recreere”, titlul 70 – ”Cheltuieli de capital 
pentru DALI – Reconfigurare fațadă Stadion UTA”, mai exact Stadionul ”Francisc Neuman” al 
echipei UTA. 
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Supun la vot. Cine este pentru ?  
Dna Czibrik M: - 2 voturi pentru, 9 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. 
Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. Gaman), 11 abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, 
dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) 
– 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Domnule Mayer! 
Dl. primar: - Tot o scurtă intervenție, domnule președinte, domnule consilier Curcanu, datorită 
faptului că insistați să se taie de la drumuri, de la ”Reparații drumuri”, am notat, am luat la 
cunoștiință, cred că nu veți avea nimic împotrivă să nu mai faceți parte din Comisia de 
sistematizare a circulației, dat fiindcă sunteți unul dintre susținătorii nebugetării reparării căilor 
rutiere din oraș! Vă mulțumesc ! 
Dl. Galea C: - Domnule Mayer, vă rog! 
Dl. Mayer S: - ”Se diminuează suma de 100 mii lei Capitolul 84.02 ”Transporturi, reparații străzi 
și se suplimentează cu suma de 100 mii lei Capitolul 51.02 – ”Autorități publice și relații externe, 
titlul 70 – Cheltuieli de capital – ”Dotare sală Ferdinand”  cu sistem complet de transmisie live 
video și audio pe pagina de facebook a Primăriei Arad a ședințelor Consiliului Local al 
Municipiului Arad”. 
Dl. Galea C: - Mulțumesc. Haideți să votăm. Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 2 voturi pentru, 9 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. 
Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. Gaman), 11 abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, 
dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) 
– 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Domnul Vlad. 
Dl. Vlad C: - Da. Mulțumesc. ”Se diminuează Capitolul 67.10, titlul ”Bunuri și servicii” 20 - Centrul 
Municipal de Cultură cu suma de 2000 mii lei și se suplimentează Capitolul 67.10 ”Filarmonica”, 
titlul 10 – ”Cheltuieli de personal” cu aceeași sumă”. 
Dl. Galea C: - Mulțumesc, Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 2 voturi pentru, 9 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. 
Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. Gaman), 11 abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, 
dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) 
– 22 consilieri prezenți. 
Dl. primar: - Dacă-mi permiteți - o singură întrebare – avem acordul dumneavoastră să dăm 
numărul de telefon al dumneavoastră, galeriei de la UTA? 
Dl. Vlad C: - Probabil nu ați auzit, dar din nou: titlul ”Bunuri și servicii”... 
Dl. primar: - Bine. Am întrebat numai ! Mulțumesc frumos!  
Dl. Vlad C: - Nu sport! Nu începeți cu populisme din astea! Faceți-le stadionul și vedeți-vă de 
treabă ! Nu cu chestii din astea, că nu... 
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Dl. primar: - Asta face parte din treaba mea!  
Dl. Vlad C: - ....(n.n. nu se mai aude nimic..) 
Dl. primar: - Bine!  
Dl. Vlad C: - Și punctul 2 – titlul 20. Deci, ”Se diminuează titlul 20 – ”Transporturi reparații străzi” 
cu suma de 10 mii lei și se suplimentează ”Învățământ”, titlul 70 – ”Cheltuieli de capital” cu suma 
de 100 mii lei pentru obiective de investiții ”DALI – Liceu Tehnologic ”Francisc Neuman” – 50 de 
mii și ”DALI – Liceu Tehnologic ”Aurel Vlaicu” – 50 de mii”. 
Dl. primar: - Și suplimentați, domnule președinte, și cu desființarea Direcției Edilitare și jumătate 
din Direcția Tehnică deoarece, conform calculelor, nu-și mai au rostul.  
Dl. Vlad C: - Probabil nu știți matematica – am luat numai vreo trei milioane de la drumuri!  Din 
95! Dar puteți, la rectificare, să mai dați, nu este o problemă!  
Dl. primar: - Mulțumim de ajutor, la matematică!  
Dl. Vlad C: - Cu plăcere! Oricând! 
Dl. Galea C: - Mulțumesc! Haideți să votăm! Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 2 voturi pentru, 9 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. 
Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. Gaman), 11 abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, 
dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) 
– 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Domnule Stana! 
Dl. Stana F: - Mulțumesc. Înainte de a citi amendamentul aș face o precizare -  .. 
Dl. Galea C: - Puteți să dați masca jos, să vorbiți mai tare, vă rog! 
Dl. Stana F: - În cei cinci ani... 
Dl. primar: - Mai tare, vă rog! 
Dl. Stana F:  - În cei cinci ani precedenți exercițiului financiar trecut, cheltuielile acestea 
administrate pentru reparații drumuri ar fi acoperit asfaltarea a 350 km de drum lat de 5,5 metri. 
Adică, exact câți kilometri de străzi sunt în municipiul Arad. Eu vă întreb pe dumneavoastră dacă 
vi se pare că, undeva, în cei 5-6 ani din urmă, au fost asfaltate toate străzile din Arad ? Dar să 
revin! 
Dl. Galea C: - Bun. Vă rog să citiți amendamentul ! 
Dl. primar: - Informațiile sunt eronate! Ca să fim... 
Dl. Stana F: - ...1500 mii lei – Capitolul 84.02 ”Transporturi, Reparații Străzi” și se suplimentează 
cu aceeași sumă Capitolul 67.02 ” Cultură, recreere și religie”, titlul 70 ”Cheltuieli de capital – 
”Achiziții imobile monumente istorice”. Mulțumesc! 
Dl. Galea C: - Haideți să votăm și dacă mai se dorește după aceea să luați cuvântul, nu este nici 
o problemă. Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 2 voturi pentru, 9 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. 
Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, dna Săbău și dl. Găman), 11 abțineri (dl. Faur, dl. Cheșa, 
dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu) 
– 22 consilieri prezenți. 
Dl. Galea C: - Doriți să luați cuvântul?  
Dl. primar: - Da! Eu, ca să lucrăm, totuși, așa cum distinsul nostru coleg spunea cu matematica, 
rog Direcția Edilitară să pregătească câteva calcule la cifrele pe care le-a vehiculat domnul 
consilier, pe care să le prezentăm în viitoarea ședință și dacă nu sunt aceleași, o să vă rog să le 
citiți dumneavoastră, domnule consilier, ca să rămână înregistrat, să vedeți că matematica din 
opoziție, nu este tot una cu matematica din direcția de specialitate! 
Dl. Stana F: - Vă rog frumos să nu-i mai puneți la treabă – vă citesc eu -  reparații curente la 
străzi, exercițiul 2021, 27.000.923 lei  
Dl. primar: -  Nu. Haideți, să lăsăm, uite, eu nu am cifre în față și nu este locul și momentul ! 
Dl. Stana F: - 2018... 
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Dl. primar: - Am reținut! Dau șansa stafului tehnic să facă un calcul și să-l confrunte cu al 
dumneavoastră. Și dacă aveți dreptate, vă așteptăm cu brațele deschise la Direcția Edilitară, 
avem posturi libere, tocmai pentru a îmbunătăți activitatea de acolo. Vă mulțumesc frumos.  
Dl. Vlad C: - Nu corespunde culoarea politică, să ne angajăm în Primărie! 
Dl. primar: - Dumneavoastră, nu știam că sunteți purtătorul de cuvânt al domnului Stana! 
Dl. Vlad C: - Tocmai ați aflat! 
Dl. Galea C: - Bine! Haideți să revenim! Din câte știu eu, nu mai există nici un amendament. Din 
partea grupului PMP aș vrea să fac o precizare – ne-am fi dorit, în acest proiect de buget, să 
introducem un S.F. pentru o parcare multietajată, pe terenul de pe fostul sediu al Gospodăriei 
Comunale. Pentru că în acest moment nu toate terenurile de acolo sunt ale municipiului Arad, 
există și câteva persoane fizice, pentru că, undeva, de jumătate de an, a început să ne preocupe 
acest subiect, nu vom avea, noi, de la PMP, în afară de amendamentul doamnei Vornicu, în 
acest moment, nici un amendament, urmând ca în perioada următoare să ne ocupăm și să ne 
preocupăm pentru a intra cu acel spațiu oarecum pe un drumn în care el va aparține de municipiul 
Arad astfel încât să putem să inițiem, probabil, la rectificarea unui buget, un astfel de proiect. Am 
vrut doar să precizez că acesta oarecum este un proiect, pe care încercăm și vrem să ni-l 
asumăm noi.  
Dl. primar: - Mulțumesc. Cred că-și dorește toată lumea identificarea oricărei zone, mai ales că 
este zonă centrală, unde putem avea parcare. Noi am mai avut această discuție, mai cu ceva 
ani în urmă, împreună cu Gospodăria Comunală, așa cum spunea și domnul președinte de 
ședință, va trebui să lămurim situația juridică, dacă este cazul, chiar să expropriem acolo cotele 
de părți a unor proprietari, deveniți între timp, să vedem partea de despăgubire către Gospodăria 
Comunală, că bănuiesc că este în patrimoniul Gospodăriei Comunale și după ce avem CF-ul pe 
Primăria Arad, să putem să ne gândim la ceea ce spunea domnia sa, un SF și tot ce ține de 
documentație astfel încât să avem o parcare centrală, pe care ne-o dorim cu toții. Avem 
deschiderea și din partea Gospodăriei Comunale și de la noi, din Primărie, să facem pașii aceștia 
pentru a rezolva problema. Vă mulțumim.  
Dl. Galea C: - Mulțumesc și eu. În acest moment, cred că vom putea trece la votarea acestui 
proiect al bugetului, pe anul 2022. Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru (dl. Faur, dl. Cheșa, dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, 
dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu), 2 abțineri (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 
consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, 
dna Săbău și dl. Gaman) - 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 93 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - Mai spuneți o dată, să nu greșim! 
Dna Czibrik M: - 11 voturi pentru (dl. Faur, dl. Cheșa, dl. Bognar, dl. Szabo, dl. Fordon, dl. Buruc, 
dl. Barb, dl. Ilioni, dna Naaji, dl. Galea, dna Vornicu), 2 abțineri (dl. Mayer, dl. Curcanu), 9 
consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Vlad, dl. Korodi, dl. Mariș, dl. Chifa, dna Waas, dl. Stana, 
dna Săbău și dl. Gaman) - 22 consilieri prezenți. 
Dl. primar: - Cine s-a abținut? 
Dna Czibrik M: - Domnul Mayer și domnul Curcanu. 
Dl. Stana F: - Dacă-mi permiteți o intervenție? În mod normal, trebuia să votăm bugetul pe 
capitole, ceea ce ar fi rezolvat problema aceasta a incompatibilității, per ansamblu, și nu ar fi fost 
vorba de 9 consilieri, care să nu poată vota nimic din buget pentru că, pe un anumit capitol, ar fi 
o oarecare incompatibilitate, așa prevede votul, pe articole, chiar dacă nu mergem la fiecare 
articol în parte, dar se putea face o... 
Dl. primar: - Și, tehnic vorbind, legislativ, cum am fi avut? Câte hotărâri de consiliu? 
Dl. Stana F: - O hotărâre, cu mai multe articole, pe care votam articol cu articol și fiecare capitol 
cu detalii, era înscris... 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 14.02.2022 25 

 

PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ p.SECRETAR GENERAL 

Cristian-Aurel GALEA 
 

Sorin CONTRAȘ 

  

VERIFICAT – ŞEF SERVICIU 
Monica CZIBRIK 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 

 

Dl. primar: - Este opinia dumneavoastră ! Pe sistemul de egalitate juridică, alte proiecte de hotări 
le-am votat pe articole ? S-a votat hotărârea, indiferent că a avut 1, 2, 5 articole!  
Dl. Stana F: - Bugetul are prevedere legală în sensul acesta !  
Dl. primar: - O fi! Nu vă contrazic, nu sunt secretar de primărie! Oricum, nu influența rezultatul 
votului faptul că unii pot participa sau nu, după cum puteți face și matematică pe grupuri politice. 
Mulțumim frumos! Vă rog, domnule președinte!  
Dl. Galea C: - Bun. Haideți să trecem la următorul proiect, care va presupune vot secret, da! 

40 
Proiect de hotărâre nr. 70/2022 privind constituirea Comisiei de evaluare a 

managementului la Filarmonica Arad, a Comisiei de soluționare a contestațiilor, precum 
și a secretariatului comisiilor, în vederea evaluării managementului aferent anului 2021 

– inițiativa primarului 

Dl. Stana F: - Am să vă rog să propunem. Domnule Mariș! 
Dl. Mariș F: - Mulțumesc. Propun  ca titular pe doamna Naaji Antoanela. Ca și supleant – pe 
domnul Barb Petru Nistor, iar la ... 
Dl. primar: - De la care instituție?  
Dl. Mariș F: - Vorbim de Filarmonică. Iar la Comisia de soluționare a contestațiilor, pe domnul 
Fordon Decebal, titular și domnul Gaman Ioan, supleant. Mulțumesc! 
Dl. Galea C: - Mai sunt și alte propuneri? Dacă nu mai sunt și alte propuneri, eu cred că putem 
să votăm liber, nu este necesar să fie vot secret. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - 12 voturi pentru, 6 abțineri (dl. Mayer, dl. Stana, dl. Curcanu, dl. Vlad, dna 
Săbău, dl. Chifa), 4 consilieri nu participă la vot (dna Naaji, dl. Barb, dl. Gaman, dl. Fordon) – 22 
consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 94 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

41 
Proiect de hotărâre nr. 69/2022 privind constituirea Comisiei de evaluare a 

managementului la Teatrul Clasic “Ioan Slavici” Arad, a Comisiei de soluționare a 
contestațiilor, precum și a secretariatului comisiilor, în vederea evaluării 

managementului aferent anului 2021– inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Vă rog să faceți propuneri! 
Dl.Mariș F: - Mulțumesc. Propun în Comisia de evaluare pe doamna Aur Csilla, titular și ca 
supleant, pe domnul Buruc Cosmin, iar în Comisia de soluționare a contestațiilor, pe domnul 
Cheșa Ilie, titular și dna Liliana Waas, supleant. Mulțumesc!   
Dl. Galea C: - Aveți și alte propuneri? Repet, din câte știu eu, dacă nu există decât un singur 
concurent pe loc, nu este nevoie de vot secret. Am mai avut astfel de proiecte și așa s-a 
întâmplat, chiar în cazul meu a fost! Da. Mulțumesc! Deci, dacă nu sunt și alte propuneri, eu 
propun să votăm la liber! Domnule secretar? Este în regulă. Bun. Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Czibrik M: - 12 voturi pentru, 6 abțineri (dl. Mayer, dl. Stana, dl. Curcanu, dl. Vlad, dna 
Săbău, dl. Chifa), 4 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Buruc, dl. Cheșa, dna Waas) – 22 
consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 95 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

42 
Proiect de hotărâre nr. 56/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței 

publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 28 decembrie 2021 – 
inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 96 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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43 
Proiect de hotărâre nr. 57/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței 

publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 17 decembrie 2021 – 
inițiativa primarului 

Dl. Galea C: - Supun la vot. Cine este pentru?  
Dna Czibrik M: - Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 97 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

44 
Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului Local 

al Municipiului Arad 

Dl. Galea C: – Având în vedere că avem ședință ordinară, în acest moment, cred că puteți ridica 
orice probleme. Vă rog, domnule Stana! 

1 
Dl. Stana F: - Am ridicat și la comisii problema lipsei din documentație a situațiilor rapoartelor de 
la CET Hidrocarburi. Mi se pare că mai este și Recons, care lipsește. Se poate să le primim? 
Chiar dacă n-au fost la timp, pentru ședință, dar măcar să ne intre în posesie. Mulțumesc.  
Dl. Galea C: - Domnule Stana, ca și regulă, vă rog, probabil că eu nu voi mai fi destul de repede 
președinte de ședință, cand vorbiți dumneavoastră sau dați masca jos sau stați mai aproape de 
microfon! Este destul de dificil să înțelegem toți, este o recomandare personală. Mulțumesc. Ați 
adresat o întrebare cuiva? 
Dl. Stana F: - Nu am adresat o întrebare, am rugat să ne fie puse la dispoziție situațiile financiare 
ale societăților care nu există în documentația trimisă consilierilor. Printre ele și cele de la CET. 
Dl. Galea C: - Am înțeles. Mulțumesc. Mai sunt și alte interpelări? Dacă nu, vă mulțumesc. Declar 
ședința închisă. O zi bună să aveți! 

45 
Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

S-a luat la cunoștință.  
(n.n. Domnul viceprimar Cheșa Ilie a notificat efectuarea concediului de odihnă în perioada 31 
ianuarie 2022-01 februarie 2022, notificarea nr. 6921/31.01.2022). 
 
(n.n. ședința s-a încheiat la ora 16,20). 
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